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Månedligt medlemsmøde i Cykeltutten
Dato: 01-11-23 Tid: 18:40:38

Medlemsmøde er den første onsdag i måneden fra 17-18. Her beslutter vi ting, orienterer 
hinanden og byder velkommen til nye. 

Referent: Sif
Ordstyrer: Zach

Tilstede: Erlend, Jakob, Alex, Erik Niels, Johan, Tore, Peter, Peter, Zach, Lisa, Terese, 
Oliver, Kasper, Kat, Sif, Liva, Paul, Erik, Niels, Esben

Dagsorden:
0. evt. navnerunde 
1. Status på cykeludlejning
2. Status på eltutten/ El chr. Cyklen
3. Status på onsdage og cykelhentning
4. Lysfest
5. Ungdomsklubben
6. Svendborg Kommunes Klimapris
7. Svendborg gymnasium
8. evt. 

Referat:
1) Delvist udskudt. Cykeludlejning er formelt  ejet af Tutten. Status gives derfor til tutten. 
Ex hvordan er det gået, hvordan forvaltes evt. overskud. Vi er ikke helt klar med fuldt 
overblik da der har været nogle formelle ting vi ikke har prøvet før. Der er kommet styr på 
det. Vi er blevet nogle erfaringer klogere ift hvilke formelle ting der skal være styr på ift 
forsikringer og kontrakter.

2) Eltutten kører fra ca. kl. 10.00 hver mandag samt onsdag formiddag. Der er mange der 
kommer og gerne vil have hjælp, knapt så mange der kommer for at sætte sig ind i 
sagerne – det er meget velkomment. Der spørges efter økonomi til værktøj/redskaber. 
Ønkser er punktsvejser og ladeværktøj. 

Cykeltutten har fået doneret en spritny el ladcykel fra en person fordi hun er blevet bange 
for at køre på den efter et uheld. Problematik omkring at sælge en doneret cykel videre 
med meget stor fortjeneste? Der er forsøgt at give hende penge for den eller hjælpe hende
med at komme over cykel-frygten. 
Forslag om at spørge hende til råds omkring denne tvivl for at bekræfte at hun ved hvad 
cyklen er værd, Esben og Paul spørger – forslag om hvis dette er okay sælges cyklen 
videre og en del af beløbet kunne være direkte til eltutten. 
Forslag om at elklubben siger hvad de har brug for – dette er besluttet.

3)
Tirsdag kl. 12.00 hentes der cykler på genbrugsstationen. Det går godt. Vi ringer sammen 
inden tirsdag. Det er altid åbent for nye folk hvis flere har lyst. Spørg Erik, Johannes eller 
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Sif eller kig ned.
Onsdags værksted – generel oplevelse af at det går godt. Folk kommer tidligt, det er som 
udgangspunkt ikke et problem for elklubben. Husk det er okay først at åbne kl. 14.00 som 
det står 
Spørgsmål omkring hvorvidt man kan sige nej til folk der er cykel-grådige
Spørgsmål omkring hvordan man kommer i gang hvis man gerne vil hjælpe om onsdagen.
Der forslåes at hooke op med en person der gerne vil have hjælp og følges ad. 
Invitation fra elklubben til at komme ned om mandagen i stedet og få hjælp til at komme i 
gang. 
Forslag om at skrive ud på signal hvis man er dér og bede om hjælp.
Opfordring til kun at skrive ud på signal hvis man kan komme, ikke hvis man ikke kan 
komme.
Forslag om cykel-kursus til nye aktivister. Medbring ikke cykler. Det bliver søndag d.19.00.
Tore skriver ud.

4)
Som en del af lejeaftale skal afholdes x offentlige arrangementer. En af dem er lysfesten 
d.2 december, alle lejere der er en del af Frederiksø Kunst og kultur deltager. Vi skal 
komme med et udspil.
Sidste år; æbleskiver, diy julepynt. Erfaringer fra sidste år; folk er pænt købeklar, lidt 
trættende.
Forslag: alkoholfri klub, dansegulv. Man kan ikke købe noget. Lystfest bogstavligtalt. 
Kan man cykle lyset frem? Kold røg. Dåseøl.
Deadline er i dag. 
Arbejdsgruppen må gøre whatever. Arbejdsgruppen er: Erland, Kat, Esben, Johan og Zac.
Hiv fat i en af dem hvis man er intra.

5) 
Ide om at etablere en ungdomsklub på cykeltutten på en særskilt dag – potentiale for at 
det kunne være en rigtig fin ting at gå til cykelværksted. Der er søgt midler. Ide om at 
tænke Ungdomsskolen ind.
Hvis der er nogen der har lyst til at være med til at ideudvikle, spørg Alex.

6) Klimapris
Vi er blevet nomineret til Svendborg kommunes klimapris. Der er åbent for afstemning 
indtil d. 12/11. Stem her: https://www.svendborg.dk/klimapris (Du kan maks stemme 
uendeligt <3) forslag om at lave et eller andet i forbindelse med overrækkelsen af prisen d.
torsdag  d.16/11 om eftermiddagen.  

7)
Gymnasiet har efterspurgt om vi kan lave noget mobilt cykelværksted, vi har sagt ja.
Erlend er torvholder på det. Det er d.16/11 kl. ca. 13.30-15.00. Der er måske lidt økonomi i
det. Peter og Erlend snakker med gymnasiet. Er der brug for reservedele, købes det. Folk 
er velkomne til at tage med, spørg Erlend eller Peter

8)
Der hænger QR kode til signaltråden i kontoret.
Forslag om at skifte koden til nøgleboksen, det skrives ud i signaltråden. 

https://www.svendborg.dk/klimapris

